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Z á p i s 

 
z 7. jednání výboru pro dopravu  Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 23.9.2009 od 9  hod. v zasedací místnosti (N2.903) 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Ing. Chaloupka, Ing. Uchytil 
 
   
 
Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 

  3.  Kontrola úkolů  
  4.  Seznámení s plánem zimní údržby silniční sítě na období 2009-10  
  5.  Postup při uzavírání smluv ve věci zvláštního užívání silnic – návrh změny č.1  
  6.  Projekt v oblasti dopravy v rámci NUTS II  – nákup kolejových vozidel  
  7.  Žádost Vodovodního svazu Císařská studánka - náhrady za užívání silničních 

pozemků a silnic Královéhradeckého kraje - II.  
  8.  Žádost města Vrchlabí - snížení náhrady za užívání silničních pozemků a silnic 

Královéhradeckého kraje  
  9.  Žádost obce Bohuslavice - snížení náhrady za užívání silničních pozemků a silnic 

Královéhradeckého kraje  
  10.  Žádost obce Rtyně v P. - snížení náhrady za užívání silničních pozemků a silnic 

Královéhradeckého kraje  
  11.  Převzetí místní komunikace v úseku mezi obcí Bartošovice v Orlických horách a 

státní hranicí s Polskou republikou a její zařazení do silniční sítě Královéhradeckého 
kraje  

  12.  Stav v uzavírání smluv s dopravci na rok 2010  
  13.  Různé  
 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné, předal členům výboru materiály od SÚS KHK 
projednávané na 7. zasedání. 
 
(Na příštím jednání bude projednán obchvat Opočna, po předložení všech materiálů docentem 
Soldičákem.) 
 
 
K bodu l 
Zahájení,  
 
Přítomno bylo 11 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
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Návrh -  schválení programu 7. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 7. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
Přizvaní hosté: 
Ing. Miloš Štěpán – SÚS KHK 
Ing. Přemysl Noháček – SÚS KHK 
Ing. Roman Moravčík – ČD 
Ing. Tomáč Mohr – ČD 
Ing. Bohumír Páleník – MDČR 
Ing. Daniel Páleník - KŠD 
František Čepek – odbor dopravy 
 
Hlasování: 
         Pro  -   10 
         Proti  -     0 
         Zdržel se -     0 
 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl ing. Vladimíra Záleského. 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    10 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
  
 
 
 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů       (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 



 3

6/31/2009 doporučit Radě  k schválení návrh SÚS pro připravované stavby financované z FRR a 
EU  - splněno. 
6/32/2009 prověření úsporné varianty křižovatky Blahovka – splněno. 
 
 
 
  
 
 K bodu 4 
Seznámení s plánem zimní údržby silniční sítě na období 2009-10 /Ing.Noháček/ 
 
Návrh– Seznámení s plánem zimní údržby silniční sítě na období 2009-10  
 
Ing. Noháček informoval výbor s plánem zimní údržby pro letošní zimu. Plán byl členům předán 
před zasedáním v tištěné podobě. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    11 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 USNESENÍ 7/33/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace ing. Noháčka, technického náměstka SÚS o plánu zimní údržby na 

období 2009/2010 
 
 
K bodu 5 
Postup při uzavírání smluv ve věci zvláštního užívání silnic – návrh změny č.1 /Ing.Štěpán/ 
 
Návrh– Postup při uzavírání smluv ve věci zvláštního užívání silnic – návrh změny č.1  
  
Podrobné informace přikládám v mailu – mail ing. Sejkory ze SÚS a 2 přílohy (Postup SÚS + 
dodatek č.1) 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -   11 
         Proti  -     0 
         Zdržel se -     0 
 
 USNESENÍ 7/34/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  postup při uzavírání  smluv ve věci zvláštního užívání silnic. 
 
 
K bodu 6 
Projekt v oblasti dopravy v rámci NUTS II – nákup kolejových vozidel  
 
Návrh –  Projekt v oblasti dopravy v rámci NUTS II – nákup kolejových vozidel 
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Ing. Moravčík informoval členy dopravního výboru o výzvě NUTS II na nákup kolejových 
vozidel. Výzva bude pravděpodobně vyhlášena na přelomu roku 2009/2010. Materiál ČD 
přikládám v příloze. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -   11 
         Proti  -     0 
         Zdržel se -    0 
 
 USNESENÍ 7/35/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informaci o záměru dopravce ČD čerpat prostředky ROP na modernizaci 

vozidel regionální železniční dopravy v KHK. 
II.  s o u h l a s í  
  s navrženými kvalitativními parametry nových vozidel pro nasazení na 

navržených linkách, se způsobem pořízení těchto vozidel v rámci ROP a 
začlenění ustanovení o využití ROP pro modernizaci vozidlového parku v 
regionální dopravě do smlouvy o ZVS mezi ČD a KHK. 

III. d o p o r u č u j e  
  Radě a Zastupitelstvu KHK ustanovit Josefa Ješinu, člena Rady KHK jako 

odpovědnou osobu pro další jednání s dopravcem a ÚRR 
IV.  u k l á d á  
  Josefu Ješinovi, členu Rady KHK předložit tento záměr Zastupitelstvu KHK dne 

22.10.2009, jehož souhlas je podmínkou pro předložení projektu dopravce ÚRR. 
 
 
 
U bodů 7 až 10 zaujal výbor pro dopravu jednotné stanovisko. 
 
K bodu 7 
Žádost Vodovodního svazu Císařská studánka - náhrady za užívání silničních pozemků a 
silnic Královéhradeckého kraje - II.  
 
Návrh– Žádost Vodovodního svazu Císařská studánka - náhrady za užívání silničních pozemků a 
silnic Královéhradeckého kraje - II. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    10 
         Proti  -      1 
         Zdržel se -      0 
 
 USNESENÍ 7/36/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. n e d o p o r u č u j e  
  Radě a Zastupitelstvu KHK snížení náhrady za užívání silničních pozemků a 

silnic v majetku KHK. 
 
 
K bodu 8 
Žádost města Vrchlabí - snížení náhrady za užívání silničních pozemků a silnic 
Královéhradeckého kraje  
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Návrh–  Žádost města Vrchlabí - snížení náhrady za užívání silničních pozemků a silnic 
Královéhradeckého kraje  
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    10 
         Proti  -      1 
         Zdržel se -      0 
 
 
USNESENÍ 7/37/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. n e d o p o r u č u j e  
  Radě a Zastupitelstvu KHK snížení náhrady za užívání silničních pozemků a 

silnic v majetku KHK. 
 
 
K bodu 9 
Žádost obce Bohuslavice - snížení náhrady za užívání silničních pozemků a silnic 
Královéhradeckého kraje  
 
Návrh–  Žádost obce Bohuslavice - snížení náhrady za užívání silničních pozemků a silnic 
Královéhradeckého kraje  
 
Hlasování: 
         Pro  -    10 
         Proti  -      1 
         Zdržel se -      0 
 
 
 USNESENÍ 7/38/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. n e d o p o r u č u j e  
  Radě a Zastupitelstvu KHK snížení náhrady za užívání silničních pozemků a 

silnic v majetku KHK. 
 
 
K bodu 10 
Žádost obce Rtyně v P. - snížení náhrady za užívání silničních pozemků a silnic 
Královéhradeckého kraje  
 
Návrh–  Žádost obce Rtyně v P. - snížení náhrady za užívání silničních pozemků a silnic 
Královéhradeckého kraje  
 
Hlasování: 
         Pro  -    10 
         Proti  -      1 
         Zdržel se -      0 
 
 
 USNESENÍ 7/39/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. n e d o p o r u č u j e  
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  Radě a Zastupitelstvu KHK snížení náhrady za užívání silničních pozemků a 
silnic v majetku KHK. 

 
 
K bodu 11 
Převzetí místní komunikace v úseku mezi obcí Bartošovice v Orlických horách a státní 
hranicí s Polskou republikou a její zařazení do silniční sítě Královéhradeckého kraje /radní 
Ješina/ 
 
Návrh– Převzetí místní komunikace v úseku mezi obcí Bartošovice v Orlických horách a státní 
hranicí s Polskou republikou a její zařazení do silniční sítě Královéhradeckého kraje  
 
I přes nedoporučení převzetí této komunikace ze strany SÚS a majetkoprávního odboru KHK, 
doporučuje výbor pro dopravu tuto komunikaci převzít do majetku kraje, protože se jedná o 
komunikaci spojující Královéhradecký kraj s Polskem.  
 
 Hlasování: 
         Pro  -   11 
         Proti  -     0 
         Zdržel se -     0 
 
 USNESENÍ 7/40/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Radě a Zastupitelstvu KHK převzetí místní komunikace Bartošovice/hranice s 

Polskem do majetku KHK. 
 
 
K bodu 12 
Stav v uzavírání smluv s dopravci na rok 2010 /Ing.Záleský/ 
 
Návrh– Stav v uzavírání smluv s dopravci na rok 2010  
 
Ing. Záleský a předseda výboru informovali členy výboru o vzniku a rozpadu sdružení dopravců. 
V důsledku těžkého jednání se zástupci sdružení přistoupili zástupci Královéhradeckého kraje 
k odložení optimalizace a integrace na červen 2010. Zároveň informovali o problémech se spoji, 
které v současné době jezdí 2 dopravci, ale ani jeden z nich nemá v důsledku předběžného 
opatření Ministerstva vnitra platnou smlouvu na úhradu prokazatelné ztráty na tyto spoje. 
Členové dopravního výboru byli zároveň informování o výsledku jednání se společností 
Arriva.Dále byli členové výbor informování o jednáních s Českými drahami, kde bylo 
přistoupeno k snížení objednávky na vlakové spoje ze strany kraje z úsporných důvodů. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -   9 
         Proti  -   0 
         Zdržel se -   0 
 
 USNESENÍ 7/41/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informace Ing. Záleského o stavu v uzavírá smluv s dopravci na rok 2010. 
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K bodu 13 
Různé  
 
V bodě různé byla projednána možnost financování D11 a R11 pomocí PPP projektů. 
 
Návrh– Využití PPP projektů jako možnost financování D11 a R11. 
 
Materiál o PPP projektech od ing. Páleníka přikládám v příloze. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -   10 
         Proti  -     0 
         Zdržel se -     0 
 
 USNESENÍ 7/42/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informaci o možnosti využití PPP projektu jako možnost financování D11 a R11 

od úseku 1106 na státní hranici s Polskem. 
 
Dále v bodě různé informoval pan radní Ješina členy výboru o jeho představě, projednávat 
veškeré podstatná rozhodnutí zástupců kraje v oblasti dopravy nejprve ve výboru pro dopravu. 
Dále zdůraznil nedostatek finančních prostředků, se kterými se v současnosti kraj potýká. 
 
 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu v 12:10 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Gracíková 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


